

Date: 14/05/2023

التاريخ: 2023/05/14

Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market

السيد / حامد أحمد علي
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي

Dear Sir,

بعد التحية

**Sub: Postponing the meeting of Board
of Directors of Islamic Arab
Insurance Company – SALAMA
(P.S.C)**

**الموضوع : تأجيل موعد اجتماع مجلس إدارة الشركة
الإسلامية العربية للتأمين – سلامة (ش.م.ع.)**

In reference to our previous communication dated May 8th, 2023, regarding the scheduled Board of Directors Meeting on Monday, May 15th, 2023, at 02:00 PM, to review and approve the Financial Statements for the first quarter of 2023.

بالإشارة إلى كتابنا السابق بتاريخ 08 مايو 2023 بشأن اجتماع مجلس الإدارة المقرر عقده يوم الإثنين الموافق 15 مايو 2023 في تمام الساعة 02:00 ظهراً ، للاطلاع واعتماد البيانات المالية للربع الأول من العام .

On May 12th, 2023, the CBUAE and SCA have granted approval to all listed insurance companies to extend the deadline for announcing their Q1 2023 financial results, under the new International Financial Reporting Standards 17 (IFRS17) accounting standards, until June 15th, 2023.

وحيث قامت الجهات التنظيمية (المصرف المركزي وهيئة الأوراق المالية والسلع) بتاريخ 2023/5/12 بمنح الموافقة لشركات التأمين المدرجة في السوق المالي على تمديد آخر تاريخ للإفصاح عن البيانات المالية للربع الأول للعام 2023 وفقاً للمعيار المالي الدولي الجديد رقم 17 من معايير المحاسبة المالية الدولية ليكون 2023/6/15.

As a result, SALAMA has decided to postpone the Board Meeting which was originally planned on May 15th, 2023. We will announce a new date and time for the meeting at a later stage.

ونتيجةً لذلك فقد قررت شركة سلامة تأجيل اجتماع مجلس الإدارة المقرر عقده في مايو 2023، وسنقوم بالإعلان عن تاريخ وموعد انعقاد الاجتماع الجديد في وقت لاحق.

Khaled Barakat
Head of Legal and Board Secretary

خالد بركات
المستشار القانوني وأمين سر مجلس الإدارة

